
 

Skolebestyrelsesmøde d. 15/12-2021            kl. 17.00 – 18.50 Personalerummet (B bygning) 
Deltagere: Lars, Berit, Morten, Line, Brit, Christina, Camilla, Maria, Helene, Carsten, Mette, Dorthe, Mikkel, Arthur (8G), Buster (9B) 
Suppleanter:  
Afbud:                                                     Gæster:  
Mødeleder: Morten                             Referent: Carsten                                     Bespisning: Skolen 

Dagsordenspunkter: 

Nr.:                                Punkter Indhold og sagsbehandling: Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) Tov-
holdere 

Forbe-
redelse 

1 17.00 
17.05 

Gennemgang af dagsorden Velkommen Morten  

2 17.05 
17.25 

Rigets tilstand Orientering fra skoleleder 
 
Overblik over lukkeperioden, der er startet i dag 
Skolen har planlagt hjemmeundervisning og har taget udgangspunkt i erfaringer fra 
tidligere lukkeperioder.  
 
Der er ca. 40 børn i nødpasning på 0.-4.årgang og ca. 10 børn i nødberedskab. 
VKL børn møder ind på skolen. 
 
Klubben laver online gaming for de børn, der ikke må komme i klub. 
 
Orientering om smittede børn og voksne.  
Fra starten af september har der været ca. 30 smittede på skolen i alt. Der har i denne uge 
været et tilfælde af omikron variant, hvor skolen har måtte hjemsende en klasse og et 
linjehold til isolation som nære kontakter. 
 
Der er ansøgt om fondsmidler fra Frederiksbergfonden til etablering af nyt fliseunderlag på 
torvet – Fuglevangsvejstykket. Her er der bevilget 300.000. 
 
Den tekniske frafaldsprocent, der bliver beregnet på baggrund af fraflytninger fra 
kommunen er kommet i december. Lige nu er der stor søgning på skolen, og der bliver 
indskrevet børn på en del af årgangene. Grundet nye indskrivninger er der ikke årgange, 
hvor der er fare for sammenlægninger af klasser. 
 
Bestyrelsen er undrende over den store tekniske frafaldsprocent. 
 

LW  

3 17.25 
17.35 

Nyt fra BÜ rådet Sidste møde var arbejdsmøde bl.a. med flytning af halmballer til juleprojektet. 
 

Arthur, 
Buster 

 



4 17.35 
18.15 

Økonomi Budgetopfølgning 2021 måned 8-11 
 
Anders W gennemgår budget og forbrug samlet for hele året. 
Samlet merforbrug på året er 600.000, hvilket svarer til det, der er opgjort som 
merudgifter på Covid-19.  
Ønske fra skolebestyrelsen om at kunne se størrelsen på udgift til indsatser omkring 
enkelte elever ud af det samlede vikarforbrug. Tallene fremlægges på februar mødet ved 
aflægning af årsregnskab.  
 
Budgetbrev for 2022 er lige udsendt til skolerne.  
 
Juleprojektet 
Bürådet har ønsket at skabe en god afslutning af året med at lave projekter, der er med til 
at samle børnene. Lucia optog med børn fra alle årgange, afhentning af juletræer og 
gløgg/æbleskiver på torvet. 
Grundet nedlukning af skolerne som udmeldes først i december, er Luciaoptog udsat til 
januar.  
Drøftelse i bestyrelsen om juleprojektet, bl.a. omkring kommunikationen ud til alle. 
   

LW 
AW 

Bilag 

5 18.15 
18.40 

Progression for alle Tanker om en proces 
Punktet udsættes til januar 
 

LW  

6 18.40 
18.45 

Evt.  
 
 

Alle  

7 18.45 
18.50 

Underskrift  Alle  

P-Plads: Hvad nåede vi IKKE, hvad skal vi huske: 
 

Udvalg/arbejdsgrupper: 
 

Mødeleder: 
 

Igangværende og kommende opgaver (ideer) Bemærkninger Tovholdere Deadline 

 


